
PROTOKÓŁ Nr 2/07

z posiedzenia Komisji Finansowo-BudŜetowej Rady Gminy Mielnik
w dniu 20 lutego 2007r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:

1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy

2. Pan Piotr Wysocki - Sekretarz Gminy

3. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy

4. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta Gminy

5. Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy

6. Pani Halina Mirowska - Kierownik GOPS w Mielniku

Obradom  Komisji  przewodniczył  Pan  Witold  Terebun –  Przewodniczący  Komisji

Finansowo-BudŜetowej Rady Gminy.

Pan Wójt poinformował  radnych,  Ŝe  mamy szansę  otrzymania  nieodpłatnie  gimbusa,

naleŜy jednak liczyć się z tym, Ŝe kiedy przejmiemy całkowite dowoŜenie dzieci do szkoły,

PKS  wytnie  nam  kursy  autobusowe.  Poinformował,  Ŝe  od  1  lutego  br.  niektóre  kursy

autobusów na terenie naszej gminy zostały zlikwidowane lub ograniczone.

Członkowie Komisji uznali, Ŝe naleŜy wystąpić o przyznanie gminie gimbusa oraz nadal

rozmawiać z PKS w sprawie przywrócenia kursów autobusowych. 

Porządek posiedzenia:
1. Zapoznanie  się  z  wnioskami  i  opiniami  mieszkańców  gminy  dotyczącymi  projektu

budŜetu na 2007r., zgłoszonymi w trakcie zebrań wiejskich.

2. Opracowanie opinii w zakresie projektu budŜetu gminy na 2007r.

3. Opiniowanie projektów uchwał na IV sesję Rady Gminy Mielnik.

4. Sprawy róŜne.

Do punktu 1.

Pan Wójt Gminy poinformował członków Komisji o przebiegu zebrań wiejskich w Gminie

Mielnik. Frekwencja na zebraniach nie była zbyt  wysoka, nowych sołtysów wybrano w 3

wsiach: Mętnej, Radziwiłłówce i Homotach. Pan Wójt uczestniczył w 9, spośród 13 zebrań

wiejskich.

Pan  Tomasz  Gorochowicz omówił  wnioski  zgłoszone  w  trakcie  zebrań  wiejskich  w

poszczególnych sołectwach. Odniósł się równieŜ do wniosków złoŜonych przez sołectwa do

budŜetu gminy na 2007r. Stwierdził, Ŝe w ciągu jednego roku gmina nie jest w stanie spełnić



2

wszystkich Ŝyczeń sołectw. Niektóre sprawy, jak na przykład doraźna naprawa dróg w ciągu

roku, wracają najczęściej do stanu pierwotnego.

Członkowie Komisji zwrócili uwagę na fakt nagminnego niszczenia dróg przez samochody

wywoŜące drzewo z lasu. Kierowcy tych samochodów ignorują znaki ograniczające tonaŜ

samochodów i jeŜdŜą z kilkakrotnie większymi, niŜ są dopuszczone, cięŜarami.

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  Ŝe przy okazji najbliŜszej rozmowy z Nadleśniczym zwróci się do niego z

prośbą, aby ogłaszając przetarg na zrywkę drzewa określił jednocześnie drogę jego transportu,

tak, aby samochody transportowe nie rozjeŜdŜały naszych dróg.

Pan Wójt  stwierdził,  Ŝe naleŜy zastanowić się  nad współpracą z gminami połoŜonymi  po

drugiej  stronie  Bugu  w  celu  podjęcia  wspólnych  działań  w  sprawie  budowy  szlaku

drogowego  za  unijne  pieniądze  (dotyczy  dróg  dojazdowych  do  promu  w  Mielniku  i

Niemirowie).

(wnioski z zebrań w zał. na str..........prot.)

Do punktu 2.

Pan  Przewodniczący  Komisji  przedstawił  opinię  w  sprawie  budŜetu  gminy  Komisji

ds.Organizacyjnych, Społecznych i Obywatelskich (w zał. na str...........prot.) i opinię Komisji

Rozwoju Gospodarczego (w zał. na str.........prot.).

Pan Wójt Gminy
Poinformował,  Ŝe  uwzględnił  wnioski  złoŜone  przez  Komisje  i  dokonał  autopoprawki  w

budŜecie zwiększając wydatki o 150 tys. złotych na następujące rzeczy :

● 30 tys. zł. dla Zakładu Gospodarki Komunalnej (łącznie dotacja wyniesie 80 tys.zł.) z

przeznaczeniem dofinansowania wywozu odpadów stałych i płynnych,

● 20  tys.  zł.  dla  Gminnej  Biblioteki  Publicznej  w  Mielniku  z  przeznaczeniem  na

zatrudnienie informatyka,

● 100 tys.zł. dla Mielnickiego Klubu Sportowego (o 10 tys. zł. więcej niŜ wnioskowały

Komisje).

Na część tych pieniędzy Pan Wójt ma juŜ pokrycie w dochodach – zwiększyła się o 90 tys.

zł., w stosunku do planowanej, subwencja oświatowa., brakujące 60 tys. zł Pan Wójt równieŜ

znajdzie w dochodach.

Pan Sefan Troc
UwaŜa,  Ŝe na przestrzeni ostatnich lat  Klub otrzymał  wystarczająco  duŜo pieniędzy i  jest

przeciwny dalszemu jego finansowaniu z budŜetu gminy. Czy ktoś policzył ile juŜ pieniędzy

przekazano dla Klubu? W innych gminach, gdzie są kluby sportowe, duŜo mniej przeznacza

się  pieniędzy  na  ten  cel.  Jako  przykład  takiego  klubu  Pan  Troc  podał  “Kolejarza”  z

Czeremchy, który gra w tej samej lidze co MKS a z budŜetu gminy otrzymał tylko 40 tys.zł.

Pani  Maria Boguszewska zwróciła  się  z  prośbą o dofinansowanie kwotą 40 tys.  złotych
Towarzystwa Ziemi Mielnickiej. Brak środków nie pozwoli Towarzystwu na działanie.
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Pan Wójt Gminy
Na  temat  dofinansowania  Towarzystwa  Pan  Wójt  wypowiadał  się  juŜ  na  poprzednich

komisjach i uwaŜa ten temat za zakończony. To działacze Towarzystwa nauczyli Pana Wójta

jak stać na straŜy budŜetu gminy. JeŜeli Towarzystwo Agroturystyczne jest w stanie zdobyć

środki z zewnątrz na swoją działalność,  to równieŜ Towarzystwo Ziemi Mielnickiej  moŜe

postarać się o takie środki.

Pan Kazimierz Tobota wyraził zaniepokojenie, czy w związku z podjętą uchwałą w sprawie
udzielania dotacji z budŜetu gminy wnioskodawcy zdąŜą w terminie do 24 lutego br. złoŜyć

wnioski o dofinansowanie.

Pan Wójt poinformował,  Ŝe wszystkie parafie  złoŜyły juŜ wnioski o dofinansowanie,  zaś

proboszczowie znają zasady rozliczania wniosków. Forma zgłoszonych wniosków nie budzi

zastrzeŜeń.

Pan Sekretarz Gminy przypomniał, Ŝe to Rada Gminy podejmie ostateczną decyzję w tej

sprawie, podejmując odrębną uchwałę na kaŜdą dotację.

Pan Adam Tobota
Stwierdził,  Ŝe  jest  zdziwiony,  Ŝe  o  50  tys.zł  zwiększono dotację  na  ochronę  dziedzictwa

narodowego, zaś Towarzystwo nie dostało ani grosza. Towarzystwo moŜe mieć inną wizję

organizacji jakiejś imprezy, a bez pieniędzy nie da się tego przeprowadzić. Przypomniał, Ŝe

imprezy organizowane przez Towarzystwo miały duŜy zasięg i liczną widownię.

Pan Wójt Gminy
Odczytał  wniosek  Towarzystwa  o  dotację,  z  wykazem  zamierzeń,  które  Towarzystwo

chciałoby zrealizować.  Stwierdził,  Ŝe GOKSiR wiele  z  tych  rzeczy moŜe zrobić  za duŜo

mniejsze pieniądze, niŜ robi to Towarzystwo.

Dla zobrazowania tego przytoczył niektóre pozycje z rozliczenia ubiegłorocznej dotacji dla

Towarzystwa. Na organizację dwóch koncertów wydano 10 tys. złotych, w sytuacji,  kiedy

zespoły występowały za darmo.

Pan Adam Tobota
Poinformował,  Ŝe  statut  Towarzystwa  Ziemi  Mielnickiej  został  zatwierdzony  w  1991r.

Przytoczył  zapisy  ze  statutu  mówiące  o  celach  Towarzystwa  i  stwierdził,  Ŝe  to,  co

Towarzystwo robiło do tej pory, mieści się w ramach statutu. Towarzystwo proponując pewne

działania,  chciałoby  to  robić  z  własną  wizją,  pomysłem.  Przypomniał,  Ŝe  składał  Panu

Wójtowi wyjaśnienia na temat rozliczenia dotacji.

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, Ŝe w 2005r. Towarzystwo radziło sobie bez pieniędzy gminnych, moŜe więc tak

samo sobie poradzić w 2007r. Towarzystwo chce wymusić na Wójcie moŜliwości realizacji

zadań gminnych, Wójt zaś nie widzi takiej potrzeby. Towarzystwo moŜe poszukać pieniędzy

w innych miejscach.
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Pan Adam Tobota
Stwierdzi,  Ŝe  działania  Towarzystwa  i  imprezy których  Towarzystwo  było  organizatorem

spotkały  się  z  przychylną  oceną  ludzi,  którzy  w  nich  uczestniczyli,  w  tym  wielu

przyjezdnych. Takie działania przynoszą równieŜ korzyść dla gminy i promują ją. Nie jest to

więc wyciąganie pieniędzy z budŜetu gminy.

Pan Tobota zwrócił się z zapytaniem czy była robiona analiza obciąŜenia miejsc hotelowych

w sezonie i poza nim oraz czy remont tego hotelu powinien być na tak wysokim poziomie.

Czy jest  przygotowana  koncepcja  funkcjonowania  tego  hotelu  i  czy  GOKSiR  jest  na  to

przygotowany?

Nie moŜna robić takich nakładów nie mając planu dalszego działania. 

Pan Wójt poinformował, Ŝe hotelem będzie zarządzał GOKSiR i do dyrektora Dacewicza

naleŜy skierować zapytanie na temat jego dalszego funkcjonowania. Jeśli chodzi o poziom

remontu,  to  musi  być  pewien  standard  tego  typu  obiektów.  U  Wójta  Gorochowicza  jest

projekt i kosztorys remontu i moŜna się z nim zapoznać.

Pan Jan Zduniewicz
Stwierdził,  Ŝe dobrze Ŝe podnosi  się standard miejsc noclegowych,  ale Dyrektor  GOKSiR

musi mieć wizję funkcjonowania tego hotelu.

Pan  Zduniewicz  wniósł  o  przyjęcie  budŜetu  gminy  wraz  z  autopoprawkami  Wójta  i

wnioskami Komisji.

Komisja  7  głosami  za,  przy  jednym  głosie  wstrzymującym  się,  pozytywnie

zaopiniowała projekt uchwały w sprawie budŜetu gminy na 2007r.

(projekt uchwały i opinia Komisji na str.........prot.)

Do punktu 3.

Komisja jednogłośnie, przy obecności 8 członków Komisji, pozytywnie zaopiniowała

projekt  uchwały  w  sprawie  odwołania  z  funkcji  ławnika  Sądu  Rejonowego  w  Bielsku

Podlaskim.

(w zał. na str.........prot.)

Komisja jednogłośnie, przy obecności 7 członków Komisji, pozytywnie zaopiniowała

projekt  uchwały  w  sprawie  zmiany  statutu  Gminnego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w

Mielniku.

(w zał. na str.........prot.)

Komisja jednogłośnie, przy obecności 7 członków Komisji, pozytywnie zaopiniowała

projekt  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  rocznego  programu  współpracy  z  organizacjami

pozarządowymi oraz podmiotami o których mowa w art.3 ust.3 ustawy z dnia 24 kwietnia

2003r. o działalności poŜytku publicznego i o wolontariacie.

(w zał. na str.........prot.)

Komisja jednogłośnie, przy obecności 7 członków Komisji, pozytywnie zaopiniowała

projekt  uchwały  o  zmianie  uchwały  w  sprawie  określenia  wysokości  stawek  podatku  od

środków transportowych.

(w zał. na str.........prot.)
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Komisja jednogłośnie, przy obecności 7 członków Komisji, pozytywnie zaopiniowała

projekt uchwały sprawie regulaminu wynagradzania nauczycieli w szkołach prowadzonych

przez gminę Mielnik.

(w zał. na str.........prot.)

Komisja jednogłośnie, przy obecności 7 członków Komisji, pozytywnie zaopiniowała

projekt uchwały sprawie planu pracy Rady na 2007r. wraz ze zmianami zaproponowanymi

przez Przewodniczącego Rady (wykreślić w I kwartale punkt 7 –  realizacja uchwał Rady

Gminy podjętych w 2006r. i w II kwartale punkt 4 – informacja o zamierzeniach i działaniach

w  zakresie  projektów  zadań,  których  realizacja  będzie  współfinansowana  ze  środków

pozabudŜetowych).

(w zał. na str.........prot.)

Do punktu 4.

Radni nie zabierali głosu w punkcie sprawy róŜne.

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :

ElŜbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                        Witold Terebun


